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Tweede Kamer verkiezingen
woensdag 9 juni: stem lijst 1

Colofon

Belangrijke thema’s:

Van goed onderwijs wordt heel Nederland

wijzer

Onderwijs is het fundament van onze

samenleving. We willen Nederland verder

ontwikkelen tot een hoogwaardige kennis-

samenleving en onze concurrentiepositie

verstevigen. We investeren in talent. Met

eigentijdse ambachtsscholen waar jongeren

vakmanschap en trots meekrijgen. De

basisbeurs voor studenten blijft behouden.

Goede zorg mag geen zorg zijn

Goede en snelle zorg moet voor iedereen

toegankelijk zijn. Meer en betere zorg voor

hetzelfde geld. Dat kan met meer en beter

geschoold personeel: we maken het aan-

trekkelijker om voor een baan in de zorg te

kiezen. Tot slot willen we zorg dichtbij

mensen thuis beter regelen, door de wijk-

verpleegkundige en de huisarts beter

samen te laten werken.
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Beste CDA Kiezers
bedankt voor uw steun
bij de gemeente-
raadsverkiezingen
Hoewel de gemeenteraadsverkiezingen al weer

een tijdje achter de rug zijn. Wil ik in deze

uitgave van het CDA-contact, van de gelegen-

heid gebruik maken om al degene die op 3

maart j.l. op het CDA hebben gestemd te

bedanken. Uw stem heeft ertoe bijgedragen

dat wij opnieuw - nu met meer stemmen dan

bij de vorige verkiezingen - onze drie zetels

in de gemeenteraad hebben behouden. Ook is

het CDA opnieuw in de persoon van Klaas

Brand als wethouder vertegenwoordigd in het

college van B&W.

De CDA – fractie, bestaande uit Jacob Spiker,

Herriët Brinkman en Niek Gosker, zal vanuit haar

visie en programma zich inzetten voor het alge-

meen belang van Staphorst en haar inwoners.

Op 9 juni gaan we opnieuw stemmen, nu

voor een nieuw parlement. Ik hoop en ver-

trouw erop dat U ook dan het CDA uw stem

zult willen toevertrouwen. Ons land heeft,

juist in deze tijden van onzekerheid, behoefte

aan duidelijkheid en stabiliteit.

de voorzitter

De eerste … (vult

u zelf maar in)

verloopt vaak vol-

gens een bepaald

patroon. De eer-

ste schooldag, de

eerste dag in

een nieuwe baan: eerst kijken we om ons heen

wat de anderen doen. Wat zijn hier de onge-

schreven regels? Die ongeschreven regels, dat

zijn er behoorlijk veel voor een raadslid. Niet

alleen hoe het er in een raadsvergadering aan

toe gaat, maar ook (en vooral) hoe je je buiten

de raadszaal gedraagt. Er komen heel veel uit-

nodigingen op je af, naar welke ga je wel en

Minder regels, meer ruimte om te ondernemen

Het CDA gelooft in de kracht van Nederland. We

investeren in vernieuwing en innovatie. Voor de

grote, maar vooral ook voor de kleine onderne-

mers. Zij vormen de ruggengraat van onze eco-

nomie. En wij geven hen de ruimte: minder

regels, minder papierwerk, makkelijker geld kun-

nen lenen en een voordeliger belastingstelsel.

De straat is niet van criminelen, maar van ons

Nederland wordt steeds veiliger. De cijfers laten

dat zien. Het CDA bouwt verder op het beleid

van de afgelopen jaren. Met meer blauw op

straat. Zware criminaliteit pakken we hard aan.

Reljongeren die overlast veroorzaken, halen en

houden we van straat. Desnoods met een straf-

dienstplicht buiten schooltijd.

Vriendelijkheid is de norm, een grote mond niet

Samen leven, is samen je best doen. Dat begint

met wederzijds respect. Het kost niets en maakt

de wereld een stuk leefbaarder. Respect voor de

naar welke ga je niet? Er zijn ontzettend veel

initiatieven in onze gemeente, waar ga je eens

langs? Feit is dat je prioriteiten moet stellen

wegens tijdsgebrek voor alles. Als fractie heb-

ben we ieder ons eigen gebied en ik mag o.a.

tot de mijne rekenen het jeugdbeleid, ouderen-

beleid, welzijn en onderwijs. En door daarbij in

onderling overleg alle uitnodigingen te verde-

len, is onze fractie toch (bijna) overal verte-

genwoordigd. Want waar leer je beter hoe de

mensen tegenover beleid staan dan door in

gesprek te komen met die mensen die er in de

praktijk mee te maken hebben. Daar gaat alle

theorie leven! Maar dan komen we aan een

andere ongeschreven regel als raadslid: zoom

niet teveel in op details. En ik kan u verzekeren

dat dat nog wel eens moeilijk is als (begin-

nend) raadslid. Maar moeilijkheden, en dan

denk ik even concreet aan de bezuinigingen

waar we mee te maken hebben, zijn er om over-

leraar, de buren, je ouders, de fans van andere

voetbalteams en je medepassagiers. Kortom, voor

iedereen. Een samenleving bouw je op respect.

Een slagvaardiger overheid bespaart miljarden

De overheid is te groot gegroeid, dus onnodige

managementlagen worden geschrapt en overbo-

dige taken afgestoten.

* Vraag naar de voorwaarden

Minder regels, meer ruimte om te ondernemen

Vriendelijkheid is
de norm, een

grote mond niet

wonnen te worden en daar gaan we de komende

vier jaar hard aan werken om toch kansen te

zien en te benutten!

De eerste drie maanden van raadslid Herriët

CDA @nline

www.cda.nl

www.cdastaphorst.nl

http://cda-staphorst.hyves.nl

Klimaat

Er komt een inventarisatie hoe de gemeente

daadwerkelijk iets kan doen op het gebied van

energieneutrale maarregelen. Voorbeelden zijn

stimuleren van isolatie, duurzaamheid enz.

Het volledige coalitieprogramma kunt u vinden

op onze website: www.cdastaphorst.nl. Als u

het coalitieprogramma leest zult ontdekken dat

er heel veel uit het CDA-verkiezingsprogramma

is overgenomen.

Woningbouw

De bouw in De Slagen moet vlot getrokken wor-

den. Daar wordt al veel langer over gesproken,

maar tot nog toe met weinig resultaat. Daarom

moet tegelijkertijd gekeken worden naar alter-

natieve locaties.

Economische zaken en landbouw

De coalitie hecht aan het verbeteren van de

contacten tussen gemeente en bedrijven (ook

agrarisch). Daarom zal een accountmanager wor-

den aangesteld die deze contacten onderhoudt.

…vervolg binnenpagina Enkele belangrijke

onderwerpen die de komende jaren aan de

orde komen.



Watertaken

Op het gebied van de watertaken zal er in de

komende jaren veel te doen zijn. Enerzijds zal

de bestuurlijke aanpak en het bestaan van de

waterschappen en in welke hoedanigheid

nadrukkelijk de aandacht vragen en anderzijds

zullen uitvoeringszaken als onderhoud riolering,

aanpak van gescheiden systemen maar vooral

afkoppelen van regenwater volop in de aan-

dacht staan. We zullen echt anders om moeten

gaan met afvoer van schoon regenwater. Het

afvoeren van regenwater via een riool en trans-

porteren naar een zuiveringsinstallatie is kos-

tenverslindend en niet meer van deze tijd.

Groenvoorzieningen

Tenslotte zal er merkbaar in de groenvoorzie-

ningen en het onderhoud daarvan andere keuzes

moeten worden gemaakt. We zullen fors moeten

bezuinigen op dit onderhoud, wat tot gevolg

heeft dat gemeentelijk groen niet altijd er uit

zal zien zoals men van een eigen tuin soms

wenst. Misschien moet bespreekbaar worden dat

we ook hierin een gespreide verantwoordelijk-

heid gaan dragen en als inwoners en burgers

van onze gemeente mee gaan nadenken om een

behoud en beheer met minder geld toch op

orde te houden. We zijn tenslotte allemaal op

deze aarde gekomen om goede rentmeesters te

zijn van die mooie Schepping. Laten we er dan

ook met elkaar voor zorgen deze Schepping nog

beter en mooier achter te laten voor onze kin-

deren en kleinkinderen.

Wethouder Klaas Brand

Van de wethouder
De nieuwe coalitie is een feit en deze geeft

mij de kans om mij voor de derde periode

dienstbaar te maken voor onze prachtige

gemeente. Ik bid God om wijsheid, kracht en

gezondheid om dit mooie werk te kunnen

doen. Het zal een periode worden die nadruk-

kelijk in het teken van bezuinigingen staat.

Het coalitieprogramma heet “Naar een onder-

nemend Staphorst” en daar zal invulling aan

gegeven worden. Ondernemend met een

gespreide verantwoordelijkheid, met gerech-

tigheid en met goed rentmeesterschap.

Ik zal in de komende periode naast mijn huidige

portefeuilles openbare werken, wegen, groen en

water, gemeentelijke gebouwen, sport, dorps en

wijkraden een paar taken erbij krijgen en dat

zijn: recreatie en toerisme, landbouw en grond-

verwerving. De portefeuille verkeer en vervoer

sta ik af en gaat naar collega De Jong en mijn

milieutaken gaan naar collega Talen.

Openbare werken

Wat betreft openbare werken staan er grote

werken in de planning. Ik hoop dat dit jaar de

aanbestedingen voor de vernieuwde Gorterlaan

en Achthoevenweg kunnen plaatsvinden en ook

de aanpak van de Baarge zal een aanvang moe-

ten maken. Voor de komende jaren staan als

grote werken de herinrichting van de Oude

Rijksweg en deel Gemeenteweg (rotonde /

spoor) in de planning. Tevens zal een begin

gemaakt worden met herinrichting en vervan-

ging van riolering in Staphorst Noord (tussen E

Wubbenstraat en VdWalstraat)

Gebouwen

Een aantal gebouwen zullen de nodige aandacht

vragen. De aanbesteding van de ver- en nieuw-

bouw van de gymzaal Van der Walstraat is ach-

ter de rug en in november van dit jaar moeten

de werkzaamheden zijn gerealiseerd. Ook staat

de aanbesteding van de verbouw van de brand-

weerkazerne voor dit jaar gepland en zal verder

een werkgroep nadenken over de vervanging

van de voetbalaccommodatie in Rouveen.

Dorps en wijkraden

Met de dorps en wijkraden zal intensief contact

worden onderhouden en zullen we verder praten

over een juiste invulling van burgerparticipatie.

Zaak is om in een zo´n vroeg mogelijk stadium

bij uitvoeringszaken die algemeen zijn in wijk

of dorp, de burger en dus de wijk- of dorpsraad

daar bij te betrekken. Uiteraard bepaald onze

gemeenteraad het beleid!

Landbouw

Ook zal in de komende periode de landbouw de

nodige aandacht vergen. Na de voltooiing van

de ruilverkaveling Rouveen hadden we gehoopt

een snelle start te kunnen maken voor de rest

van de agrariërs in ons dorp Staphorst. De pro-

vincie heeft een nadere prioritering gegeven

aan grondaankoop en heeft besloten tot een

interim uitvoeringsbeleid voor grondverwerving

voor de periode 2010 – 2011. Dit zou kunnen

betekenen dat er alleen doorgewerkt kan wor-

den met de bestaande grondvoorraad in dit

integrale project. Komende weken zal hierover

nog nader overleg plaatsvinden met de provin-

cie en we hopen te komen tot een alternatieve

realisatiestrategie 2010 – 2011.

Sport , recreatie en toerisme

Bij sport , recreatie en toerisme zal er ook in de

komende jaren veel werk te doen zijn. We

weten allemaal dat bewegen niet alleen goed

is, maar een must is voor een goede gezond-

heid.

Voor jong tot oud zal er aandacht moeten zijn

voor mogelijkheden en voorzieningen om dit te

realiseren, dit kan vanaf het niveau van recre-

atief bezig zijn tot verenigingssport en indivi-

duele sport. Wat toerisme betreft zal ik probe-

ren ons mooie Staphorst nog nadrukkelijker op

de kaart te zetten. Alhoewel: goede wijn

behoeft geen krans!
Kosterweg 4 • 7949 AM Rogat (Meppel) • Tel. 0522 445 151 • Fax 0522 445 196

Voor al uw wand- en vloertegels
Eigen tegelzetters

Regionale samenwerking

De coalitie gaat voor verregaande samenwerking

op organisatorisch gebied met Dalfsen en

Zwartewaterland. Afgesproken is dat volledige

taken die de burger niet raken, bij één van deze

drie gemeenten worden ondergebracht.

Automatisering zit voor deze drie gemeenten al

in Staphorst. Belastingheffing kan bijvoorbeeld

volledig bij één van de andere gemeenten

ondergebracht worden. Hierdoor blijft het over-

zichtelijk en zijn besparingen zichtbaar en meet-

baar. Belangrijk is dat alle diensten die de bur-

ger direct aangaan n Staphorst blijven. Vanwege

de toenemende uitwisseling van personeel zullen

de (verplichte) verlofdagen op elkaar worden

afgestemd. Uitgangspunt is een kwalitatief

goede, efficiënte ambtelijke organisatie, die

doorgelicht zal worden op effectiviteit.

Voetbal Rouveen

Daadwerkelijk benodigde financiële middelen

worden in kaart gebracht, uitgangspunt is dat

de accommodatie aangepast moet worden aan

de eisen van deze tijd.

AMBC

De komende jaren moet een minibaan worden

gerealiseerd (bij de huidige locatie). De komen-

de raadsperiode zal worden gebruikt om een

locatie aan te wijzen voor de verdere toekomst.

Zwembad

Het zwembad is afgeschreven in 2017, de huidi-

ge budgetsubsidie wordt afgebouwd in 2017. Op

korte termijn zal met het stichtingsbestuur wor-

den gesproken over de toekomst van het bad, in

welke vorm, hoe te financieren, enz.

Museumboerderij

Bekeken wordt of de museumboerderij eventueel

samen met de voorliggende leegstaande boerde-

rij (eigendom van de gemeente) ondergebracht

kan worden in een private stichting of bij een

commerciële partij.

Bibliotheek

Er zal bezuinigd worden op de nevenvestigingen

in Rouveen en IJhorst. Het streven is deze

nevenvestigingen in beperkte vorm te laten

bestaan, in elk geval met voorzieningen tot en

met de basisschool. Hierdoor zal een aanzienlij-

ke besparing worden gerealiseerd.

Bed&Breakfast “de Klepper”

www.gosker.nl/de klepper
Lankhorsterweg 45 - 7951 PN Staphorst

Tel: 0522-260670

…vervolg op de volgende pagina

Enkele belangrijke onderwerpen die
de komende jaren aan de orde komen:

Nederland kan rekenen
op het CDA!

Goede zorg mag
geen zorg zijn

Een slagvaardiger
overheid bespaart

miljarden

Van goed onderwijs
wordt heel Nederland

wijzer

Klaas Kuiper
geridderd!
Na 12 jaar waarvan 8 jaar als fractie-

voorzitter heeft Klaas Kuiper afscheid

genomen als raadslid.

Op 9 maart was het afscheid in de raad en

werd de voormalige voorman van onze afde-

ling door burgemeester Alsema geridderd. Op

19 april heeft de afdeling afscheid van klaas

genomen met toespraken van Pier Antuma

(CDA Overijssel), Eddy van Hijum (CDA 2e

kamerlid) en de nieuwe fractievoorzitter

Jacob Spiker. Kuiper werd geroemd om zijn

gemoedelijke maar ook vasthoudende karak-

ter. Hij functioneerde als een vader voor de

fractie die zich af en toe wilde laten gelden

ten opzichte van zijn kinderen, maar die

zijn kinderen ook de ruimte gaf.


